
Årsmøte i Håndballgruppa
RIL 2024

Dato: 11.03.24
Kl: 19.00
Sted: Bergstaden Hotell

 

Saksliste

1. Åpning
2. Godkjenning av innkalling
3. Valg av ordstyrer og referent
4. Årsmelding
5. Regnskap
6. Budsjett
7. Handlingsplan
8. Innkomne Forslag
9. Valg av styre og komiteer
10. Eventuelt

Vedtakssaker:

Sak 2. Innkalling ble godkjent
Sak 3. Sindre Otherhals ble valgt som ordstyrer. Arne Frisvold ble valgt som referent
Sak 4 Årsberetning ble gjennomgått og godkjent uten kommentarer.
Sak 5 Regnskapet ble gjennomgått og godkjent. Det ble fremmet følgende forslag:

- Årsmøtet foreslår at styret sender inn en sak til årsmøtet i idrettslaget i forhold
til pris på leie av hall.

- Årsmøtet foreslår at styret jobber for å få tilbake kafedugnaden i
martnashallen neste år. (Prosess med det er igangsatt).

Sak 6 Budsjett ble gjennomgått og godkjent. Det ble fremmet følgende forslag:
- Årsmøtet foreslår at styret jobber for å få ut påmelding til Yngres Cup raskt for

å sikre god påmelding. (Prosess med det er igangsatt).
Sak 7 Handlingsplan ble gjennomgått og godkjent. Det ble fremmet følgende forslag:

- Årsmøtet foreslår at det føyes til at håndballforbundet dekker lisens for
utøvere ved forespørsel.

Sak 8 Tilrettelegginger, foreldre med barn med spesielle behov.
- Styrt spiller inn sak for hovedlaget for å se på tilrettelegginger viss foreldre

har barn med spesielle behov.
Sak 9 Valg av styret og komiteer Forslag fra Valgkomiteen ble godkjent
Forslag:
Nytt styre 20204/2025



Styret:
Helene Marie Grov Leder 1 år
Leni Bakken Voll Medlem 1 år
Tone Uglem Medlem 2 år (Ny)
Gitte Iren Søberg Medlem 1 år
Arne Frisvold Sekretær 1 år
Sindre Oterhals Kasserer 1 år

Sportslig utvalg
Nora Eide Hagen Medlem 1 år
Jørn Søby Medlem 2 år (Ny)
Marius S Brynhildsvold Medlem 1 år
Torstein Engan Dommeransvarlig 1 år

Arrangementskomiteen
Hans Kristian Ydse Medlem 1 år
Martin Kristoffersen Medlem 1 år
Nadja Mujkanovic Medlem 2 år (Ny)
Lise Birkeland Velzen Medlem 2 år (Ny)

Valgkomite
Marte Killingmo Medlem 1 år (Ny)

Sak 10 Eventuelt.
- Alle medlemmer oppfordres til å stille til årsmøtet i idrettslaget.
- Ble orientert om at det jobbes for å prøve å få til et herrelag.


